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MOTTO

„I přes to, jaké hrůzy se kolem nás dějí, věřím, že toho dobra je víc, protože
dobro je potichu. Zlo je hlasité…“

Květa Fialová

STAROSTA INFORMUJE

Zastupitelstvo obce schválilo plán přibližných prací, které obec bude provádět v roce
2013. Jedná se o tyto stavebně-investiční akce: prvořadým úkolem, který Zastupitelstvo
schválilo, je rekonstrukce cesty v Poličkách od domu pana Šnévajse po zahrádky. Další
část této akce by měla být cesta kolem domu p. Revíkové a p. Špačka. Na tuto akci za-
stupitelé počítají s využitím zaměstnanců obce a pracovníků na veřejně prospěšné práce.
Finanční náklady propočítané by měly činit cca 450.000,- Kč. Při této akci budeme opět
spolupracovat se závodem
ŽPSV Doloplazy (strojní zabez-
pečení akce). Tuto akci bychom
chtěli realizovat během měsíce
července a srpna.

Další stavební akcí je oprava
povrchové kanalizace od místní
prodejny až po potok Brodečka.
Na tuto akci jsme žádali Olo-
moucký kraj o možnost využít
zůstatek ze stavby ul. Želečská.
V prvním kole žádostí jsme byli
odmítnuti, a tak se pokusíme
žádat znovu trochu jinou for-
mou. Tuto opravu provedla
zčásti firma VHP Ivanovice n. H. Jednalo se hlavně o výměnu betonového trubního ve-
dení a o rychlý zásyp a kvalitní zhutnění. Firma VHP svými pracovníky také vydláždila
vjezd k obecní prodejně. Další práce v rámci toho, aby obec uspořila nějaké finanční
prostředky, provedeme za pomoci svých zaměstnanců a pracovníků na VPP. Osadíme
obrubníky, přidáme ještě jednu kanalizační vpusť a celý výkop zadláždíme. Při této akci
nás trochu zdrželo překopnutí kabelu veřejného osvětlení, který byl 14. 5. opraven
p. Stanislavem Kučerou. Záro-
veň se pokusíme předláždit a
srovnat nerovnosti na místní ko-
munikaci před mostem do Poli-
ček a před domem pana Ryšky.
Jedná se o překopy po plyno-
vých přípojkách. Znovu vydláž-
díme prostor před telefonní
budkou před obchodem. Naši
zaměstnanci a pracovníci na
VPP si letos dláždění opravdu
užijí, protože chceme ještě vy-
dláždit cestu okolo domu pana
Ryšky až po Kašíkovo.
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Mezi menší akce, které plá-
nujeme, patří ještě urovnání
chodníku od domu p. Karáska
ke hřišti, oprava chodníku
u domu č. p. 71, kdy byl tento
chodník několikrát rozebrán
a prováděly se zde výkopové
práce pro připojení novostaveb
p. Dušana Peciny a p. Jaroslava
Máje na plyn a vodu a provedlo
se připojení všech domů od po-
hostinství p. Aleny Medkové až
po zmíněné novostavby novými
kabely nízkého napětí elektřiny
vedenými v zemi.

Mnoho stromů v posledních letech „vyletělo komínem“, bylo vyvráceno a zničeno
vichřicí či odstraněno z jiných důvodů, většinou na žádost našich občanů. V letošním
roce jsme konečně vysázeli mladé stromy, prozatím ovocné. Vysazeno bylo 20 stromků
švestek a rynglí a 2 třešně. Tento malý ovocný sad byl za pomoci našich dětí vysázen za
železniční tratí na kraji Poliček při „čarodějnickém sletu“. Do zimy ještě tyto mladé
stromky ošetříme proti okusu.

V měsíci dubnu proběhlo na naší obci výběrové řízení, kde si obec vybrala pracov-
níky na veřejně prospěšné práce. Výběrového řízení se zúčastnilo 25 uchazečů o za-
městnání, z nichž obec vybrala 5 mužů a 3 ženy. Tito zaměstnanci budou u nás pracovat
nejméně 6 měsíců, kdy na jejich plat přispívá pracovní úřad za podpory Evropských
fondů. Tito pracovníci, jak jsme již dříve uvedli, budou v obci provádět úklidové, za-
hradnické a muži především výkopové a dlaždické práce.

Zastupitelé obce žádají občany, aby se snažili v naší obci udržovat větší pořádek na
veřejném prostranství. Jedná se hlavně o odhazování různých papírů, plastových lahví

a podobného zbytečného od-
padu. Dále bych chtěl občany
naší obce požádat o větší zájem
o to, co se v obci děje a kdo se
po obci pohybuje, protože se
stává, že je nejednou odcizen
majetek obce a dost často i to,
že je poškozen majetek občanů
naší obce. V poslední době byly
odcizeny kontejnery na biood-
pad a co je vrchol všeho - někdo
ukradl kytku od pomníku pa-
dlých a nechal tam, asi jako
„poděkování za osvobození„ jen
trikoloru. Na škody způsobené

obci doplácí nakonec všichni občané. Bylo by opravdu vhodné na cizí osoby, které se po
obci pohybují a věnují se víc prohlížení majetku než zeleně, upozornit starostu obce
nebo policii. Opravdu by bylo dobré, kdybychom společně chránili vlastní majetek i ma-
jetek obce.

Chtěl bych také požádat majitele pejsků, kteří s nimi chodí na procházky, aby tyto své
čtyřnohé miláčky nenechávali občůrávat rohy a dveře cizích domů a také prosím, aby je
nenechávali čůrat na veřejnou zeleň vysázenou po obci a zámeckém parku. Někteří ob-
čané se ptají, proč nám schne ten nebo onen keř. Řeknu Vám přesně proč, protože na něj
pravidelně čůrají naši čtyřnozí přátelé. Moc prosím, dávejte na své pejsky pozor.

Na závěr bych se chtěl ještě zmínit o tom, že jsem byl pozván na akademii neza-
myslické základní školy, která se konala v pátek 10. května. Chtěl bych všem účinkují-
cím dětem vyjádřit velký obdiv za jejich krásná vystoupení a poděkovat za to, že i tímto
skvěle reprezentují naši malou obec.

Další, komu bych chtěl poděkovat za reprezentaci obce, jsou naše mažoretky, které
pod vedením slečny Nikoly Běhalové dosahují na státních soutěžích výborných úspěchů.
Holky, jen tak dál.

Jsem rád, že máme v naší obci tolik šikovných dětí. Máme z toho všichni radost.
Ladislav Sypko – starosta obce Doloplazy

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

V lednu zastupitelé schválili:
- jako hlavní investiční akci obce rekonstrukci cesty v Poličkách (od domu p. Šnévajse

po autoservis p. Přibyla).
- odkoupení zařízení nutného pro řízení ČOV v hodnotě 29.446,- Kč (majetek Mor. Vo-

dárenské).
- požádat Úřad práce Prostějov o přidělení min. 4 pracovníků na veřejně prospěšné práce.

Následně bylo od 1. 5. 2013 zaměstnáno 8 pracovníků na VPP, jejich mzdu hradí Úřad
práce.

- uzavření smlouvy s VaK Kroměříž na provádění laboratorních rozborů odpadních vod.
V březnu (konala se 2 zasedání) bylo schváleno:
- pronajmout prostory v budově MŠ za účelem provozování masáží. Následně byl na

dalším zasedání schválen pro-
nájem p. Trimmelové, ale ta
z rodinných důvodů od svého
plánu (provozovat masáže
v naší obci) ustoupila.
Škoda…

- zápis do obecní kroniky za rok
2009.

- podání žádosti OK o možnost
využití zůstatku finanční hoto-
vosti z dotace na rekonstrukci
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kanalizace v ul. Želečská ve
výši cca 300.000,- na rekon-
strukci povrchové kanalizace
ve středu obce. Podaná žádosti
nebylo následně Zastupitel-
stvem Olomouckého kraje na
dubnovém zasedání vyho-
věno. Bude ale žádáno znovu
trochu jiným způsobem.

- podání žádosti na rekonstrukci
fotbalových šaten u MAS Na
cestě k prosperitě. Žádost o dotaci ve výši 146.429,- Kč na rekonstrukci sociálního za-
řízení (celkové náklady 221.475,- Kč) byla podána 6.5.2013 v kanceláři MAS.

- záměr obce odprodat část po-
zemku parc. č. 52/22 v k.ú. Po-
l ičky vedle provozovny
p. Přibyla (na základě jeho žá-
dosti). Zatím není rozhodnuto,
zda panu Ivo Přibylovi bude
tento pozemek odprodán. Ně-
kolikrát se již o tom jednalo.

- pronajmout paní Zdeňce Ku-
čerové „cukrárnu“ v budově
kulturního domu Doloplazy.

- Rozpočet obce Doloplazy pro
rok 2013. Rozpočet můžete
najít vždy na webových stránkách obce.

V dubnu zastupitelé schválili:
- navrhnout jako soudce přísedící Okresního soudu v Prostějově pana Josefa Kučírka

a paní Jarmilu Strouhalovou.
- podání Žádosti o bezúplatný převod části pozemku parc.č. 325/1 k.ú. Doloplazy z vlast-

nictví OK do vlastnictví obce Doloplazy (chodníky a odstavné plochy v ul. Želečské).

Dále se na zasedáních v tomto roce projednávala např. inventura v obecní prodejně,
plánované práce v obci (rekonstrukce vstupů zámku a výstavba chodníku v zámeckém
parku – jsou na to získány dotace, dodláždění cesty u a před hospodou U Ryšků, oprava
povrchové kanalizace na návsi, výsadba zeleně na návsi, nákup oken a dveří v MŠ, re-
konstrukce střechy v obecní prodejně, výstavba panelové cesty v Poličkách - přístup ke
garážím a stodolám)- vše v souladu s finančními možnostmi obce, blížící se termín oslav
Obce Doloplazy a mateřské školy, otázka sociálního pohřbu, ořezy stromů, zcizené po-
pelnice na bioodpad v Poličkách, parkování aut na místních komunikacích a veřejné ze-
leni, atd.

Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce jsou uloženy na obecním úřadě k nahlédnutí

a z každého zasedání je vždy pořízen Výpis usnesení, který je zveřejněn nejen na úřední
desce, ale i na webových stránkách obce Doloplazy.

VÝSLEDKY VOLEB PREZIDENTA REPUBLIKY
VE VOLEBNÍM OKRSKU DOLOPLAZY

V 1. kole voleb konaném 11. a 12.1.2013 hlasovalo celkem 245 ze 454 voličů s tímto
výsledkem:

Miloš Zeman 83 hlasů
Jan Fišer 44 hlasů
Jiří Dienstbier 41 hlasů
Vladimír Franz 27 hlasů
Karel Schwarzenberg 17 hlasů
Jana Bobošíková 15 hlasů
Zuzana Roithová 12 hlasů
Přemysl Sobotka 4 hlasy
Taťana Fischerová 2 hlasy
Ve 2. kole voleb ve dnech 25. a 26.1.2013 se roz-

hodovalo mezi Milošem Zemanem a Karlem
Schwarzenbergem takto:

Miloš Zeman získal 205 hlasů a Karel Schwar-
zenberg hlasů 54.

Celkově pak ve volbách zvítězil Miloš Zeman
a stal se prezidentem České republiky (volební ob-
dobí končí v roce 2018).

Šlo o první přímou volbu prezidenta, dosud byl
volen nepřímo Parlamentem ČR.
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VLEZLÁ ZIMA ZA NÁMI, STUDENÉ JARO PŘED NÁMI

Tak zima ještě není za námi a už je tu kalendářní jaro. Studené a mokré, sluníčko
v nedohlednu.

Letošní zima si pospíšila a první
sníh napadl hned 4. prosince. Ranní
teploty pod bodem mrazu se až do 15.
prosince postaraly o pravou zimu.
Nejchladnějšími dny byly 8. a 9. pro-
sinec, kdy denní průměr teplot byl
-6,9°C a 9. prosince největší mráz
měsíce i zimy -12,4°C. Od poloviny
prosince teploty povyskočily nad bod
mrazu.

Srážek napadlo dvakrát více než
loni, teplotně byl prosinec o 3,5°C
studenější.

Také v lednu dosahovala teplota
podprůměrných hodnot, srážky byly
průměrné.

Letošní únor oproti loňsku se vy-
značoval mírnými teplotami a sněho-
vými přívaly.

Srážek bylo šestkrát více než loni.
Průměrná únorová teplota byla oproti
loňsku o více než 4°C vyšší.

Naproti tomu srovnáme-li dosa-
vadní průběh březnových teplot, do-
stáváme se hluboko pod průměr. Tak
studený třetí březnový víkend, jak byl
nyní, pamatujeme v roce 1963.

Zatím největší sněhové srážky
nám přinesl 18. březen, kdy místy na-
padlo okolo 20cm mokrého sněhu.
Sněhové přeháňky pokračovaly i v poslední březnové dekádě - úplně poslední sníh le-
tošní zimy napadl 3. dubna.

Nízké teploty koncem března rozhodly o tom, že letošní březen byl o 5°C studenější
než loňský.

Také první dekáda v dubnu přinesla studené počasí s přeháňkami, nejvíce srážek
bylo 19. dubna - 24 mm. Den předtím jsme ale zaznamenali první letní maximální teplotu
30,2°C, což byla rekordní teplota. Poslední dekáda dubna se vrací k průměrným teplo-
tám, kdy maximální teploty dosahují 25°C a více.

Zdá se, že konec dubna dožene a srovná teploty s loňským dubnem.

teplota srá$ky teplota srá$ky
Prosinec2011 + 2.97°C 15 mm Prosinec2012 - 0,58°C 30 mm
Leden 2012 + 3,34°C 33 mm Leden 2013 - 0.36°C 30 mm
Únor 2012 - 2,98°C 10 mm Únor 2013 +1,36°C 58 mm
B!ezen 2012 +7,49°C 2 mm B!ezen 2013 + 2,45°C 50 mm
Duben 2012 + 11,31°C 34 mm Duben  2013 +11,3°C 43 mm

4. ROČNÍK NOVOROČNÍHO POCHODU

Již počtvrté uspořádal náš obecní úřad novoroční pochod pro občany obce. Opět se
domluvil starosta naší obce Ladislav Sypko se starostkou sousední Želče Bronislavou
Augustinovou na společném setkání občanů u želečského rybníka.

Dobrý nápad a dobrá myšlenka splnily svá očekávání. V úterý 1. ledna 2013 v 10 hod.
dopoledne se u kapličky v Doloplazích sešlo 36 vyznavačů aktivního pohybu za slu-
nečného počasí. Na místě srazu se objevili také zástupci Dobromilic, Pivína a Neza-
myslic. Po nezbytném vzájemném blahopřání všeho nejlepšího a hlavně zdraví v roce
2013 zavelel ke startu starosta obce bojovým pokřikem “NA ŽELEČ“.

U želečského rybníka nás očekávala početná skupina nadšenců v čele se starostkou
obce s již připraveným ohništěm. Pěkné počasí prvního dne roku jen dokreslovalo přá-
telskou atmosféru po celou dobu setkání při opékání špekáčků a klobás - letos za účasti
témeř šedesáti pochodníků Tak jako v předchozích letech i při této akci se zdálo, jakoby
se všichni již dlouho znali při společných přípitcích a blahopřáních do Nového roku. Po
nezbytném společném fotografování se obě skupiny rozloučily závěrečným pokřikem
A ZA ROK OPĚT.

Věřme tomu, že příští rok ve středu 1. ledna 2014 se bude opět konat Novoroční vý-

Eva Špačková
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šlap. A to je pozvánka pro ty, kteří s námi na takové akci doposud nebyli. Přijďte, ne-
budete litovat, stojí to vždy zato. Novoroční opékání u ohně má svoje kouzlo a hlavně
nezapomenutelnou atmosféru.

Poděkování patří všem, kteří se pochodu zúčastnili a podíleli se na skvělém a zají-
mavém zahájení Nového roku v pěkném prostředí a přírodě mikroregionu Předina.

Miroslav Rohel

ŠKOLNÍ ROK V MATEŘSKÉ ŠKOLE

Každý školní rok je v mateřské škole jiný, protože je jiné složení kolektivu dětí ve
třídě. Tento školní rok je ve třídě z 26 dětí 16 chlapců a 10 děvčat. Také je třeba se při-
způsobit věkovému složení (letos máme polovinu dětí ve věku 3 roky), protože pokud
jsou spokojené děti a chodí za
kamarády do školky rády, jsou
většinou spokojení i rodiče.

Protože se nám ve školce
usadil nějaký „škodivý bacil“,
ze zdravotních důvodů jsme se
špatně scházeli na každé akci,
na kterou jsme se připravovali
a hodně těšili. Nevyšla nám
podle představ vánoční besídka
pro rodiče ani vystoupení na be-

sedě s důchodci. Takže vánoční dárky a velké dary (kuchyňka pro děvčátka a skříňky na
hračky za finančního přispění Agrodružstva Tištín a p. J. Kadlčíka) jsme si společně pře-
dali až po Novém roce.

Hezké bylo však loutkové divadlo z Hodonína, které za námi do školky přijelo s po-
hádkami o zvířátkách v listopadu a březnu. Potom jsme vystoupili na oslavě MDŽ a byli
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jsme na besedě v mat. škole ve Víceměřicích
s příslušníky Policie ČR.

Nejvíc se nám asi vydařilo veselé vítání jara
v maskách. Bohatá tombola a občerstvení při-
nesly finanční výtěžek, ze kterého opět uhra-
díme společné fotky a školní výlety na konci školního roku.

Děkujeme všem za finanční podporu a sponzorské dary. Posíláme veselé obrázky
pro dobrou náladu.

Vlasta Matoušková, ředitelka MŠ

KDY ZANIKLA OBEC POLIČKY?

Letos je tomu šedesát let, kdy výnosem ministerstva ze dne 17. listopadu 1952
s účinností od 1. ledna 1953 došlo ke sloučení obcí Doloplazy a Poličky.

V době sloučení měla obec Poličky 50 domů a 160 obyvatel. Posledním předsedou
MNV Poličky byl František Navrátil. Novým předsedou MNV sloučených obcí se stal
Alois Dosoudil.

Jaká je současnost?
V místní části Po-

ličky je nyní 50 domů,
z toho 6 slouží k rekre-
ačním účelům. Za po-
slední léta vyrostlo
v Poličkách osm novos-
taveb. Budova č. p. 51
a bývalá pekárna slouží
soukromému podnikání.

Trvale žijících oby-
vatel je 120 osob, z toho
22 dětí do 15 let.

Nejmladším občán-
kem je v dubnu naro-

zený Jareček Golis, nejstarší ob-
čanka je 92 letá paní Julie Malíková.
Z mužů je nejstarší pan Miloslav
Lužný ročník 1930.

V Poličkách žije 32 seniorů,
z toho 20 žen.

Eva a Květoslav Špačkovi,
kronikáři

ČINNOST SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ

Od našich posledních zpráv ze
Sboru dobrovolných hasičů již uply-
nul nějaký měsíc, a proto zde máme
zase nějaké novinky.

Přes zimní období se toho sice
mnoho neděje, ale přesto náš sbor ne-
zahálí. Kromě údržby techniky, která
i v zimním období potřebuje péči,
i když vyjíždí minimálně, se věnu-
jeme sportovní a kulturní činnosti.
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Například 29. 12. 2013 se
konal již tradiční turnaj ve stolním
tenise, který se pro úsporu času
konal letos na třech stolech.

A výsledky jsou zde:
Starší žáci: 1. Vojtěch Přibyl
2. Jakub Porupka 3. Jan Závodský
Mladší žáci: 1. Andrej Čajkovič
2. Michaela Čajkovičová 3. Adéla
Cesarová
Muži: 1. Petr Slouka 2. Alois Do-
ležel 3. Marek Diviš

A jako vždy ná-
sledoval v lednu ha-
sičský ples. Tombola
byla opět bohatá,
a tak po krasojízdě na
kolech, která byla na
stísněné podmínky
velmi náročná (proto
patří obdiv Janě Po-
rupkové a Jaroslavu
Vránovi, kteří toto
vystoupení nacvičili),
nastalo její vyhlášení.
Někdo odcházel zkla-
mán, někdo spokojen,
a l e t a k t o b ý v á
u všech losovacích
her. Hudba hrála
dobře a n a k o n e c
s e , d o u f e j m e ,
vš i chn i pobav i l i ,
o což nám jde.

2. února se konala
výroční schůze
němčického okrsku,
kde náš sbor dostal
děkovný list za repre-
zentaci tohoto okrsku na okresní soutěži v Prostějově v požárním sportu.

Život se však nesmí zastavit ani v takto smutných chvílích. Vždyť hasiči musí životy
chránit.

O měsíc později 9. 3. se konal takzvaný velitelský den v obci Hamry v prostorách
skladů HZS. Zde bylo školení pro SDH v pořadové přípravě, což je v dnešní době již
velmi aktuální hlavně pro mladé hasiče, kteří nemají tuto průpravu ze základní vojenské
služby, která již řadu let neexistuje. Bylo zde také proškolení v požárním sportu, stej-
nokrojích a v novém stroji značky TOHATSU, který bude použit jako jediný stroj na
soutěži mládeže Plamen v Protivanově a v požárním sportu v okresním kole v Prostějově.
Stejné školení proběhlo ještě zvlášť pro němčický okrsek 23. 3. 2013.

Ale to předbíhám, protože naše mládež se ještě mezi tím zúčastnila soutěže Čelčický
uzel. Zde si vyzkoušeli naši mladí hasiči svou zručnost ve vázání uzlů, proti svým vrstev-
níkům z jiných sborů. Byla zde účast i z jiných okresů a dokonce i ze zlínského kraje.

Ve dnech 12. a 13. 4. nastalo náhlé oteplení a proto jsme přešli do stavu vyšší poho-
tovosti, protože říčka Brodečka se rozvášnila až do druhého povodňového stupně. Na-
štěstí tato hrozba velké vody rychle opadla a mohli jsme se věnovat jiným akcím, jako
byl 13. 4. sběr vysloužilého elektra a 20. 4. sběr kovového odpadu.

Děkujeme všem občanům i za malé příspěvky do těchto sběrových akcí, protože nám
to z peněz vydělaných právě na takových akcích dovoluje vychovávat hasičskou dro-
botinu i mládež. V drtivé většině neobtěžujeme rodiče, aby nám přispívali pro naše ha-
sičské děti na různé soutěže a jiné akce, kde zúročí svoje schopnosti a dovednosti, které

V životě lidském a ani hasičském nejsou ovšem jen radostné
a veselé chvíle, protože život sám je tvořen z protikladů, a tak musí
někdy přijít i chvíle vážné a smutné. Opustil nás všechny, tedy
i Sbor dobrovolných hasičů Doloplazy, dlouholetý člen - pan
Vlastimil Gregor. 9. 2. 2013 měl pohřeb ve smuteční síni v Ne-
zamyslicích a naši členové (se souhlasem jeho syna pana
Zdeňka Gregora) měli tu poctu stát čestnou stráž u jeho rakve.
Bude navždy zapsán v paměti těch, co ho znali, i v historii našeho ha-
sičského sboru. Děkujeme za vše, co udělal ve svém životě nejen pro
sbor, ale i pro všechny lidi ve svém blízkém i vzdálenějším okolí.
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získaly na tréninku na hasičské zbrojnici, na hřišti i v terénu.
Tento rok je teprve ve své první třetině a tak nás čeká ještě mnoho práce a úkolů jak

v zásahové jednotce, tak i v celém Sboru dobrovolných hasičů obce Doloplazy u Pro-
stějova.

Za SDH
jednatel

Karel
Bátěk

Z ČINNOSTI FOTBALOVÉHO KLUBU
FC MORÁVIA DOLOPLAZY

Začíná nám opět jarní sezóna. Máme před sebou spoustu práce. Letošní sezónu opět
soutěžíme ve IV. fot-
balové třídě a v naší
skupině je 15 týmů z
celého okresu.

Přes zimu jsme
nezaháleli a trénovali
každý pátek ve spor-
tovní hale v Nezamys-
licích. Za přispění
sponzora máme nové
dresy. Dále došlo
k posílení týmu bran-
kářem Tomášem No-
votným a hráčem
Jaroslavem Ryškou.

V letošním roce žádá obec pro náš klub u MAS Na cestě k prosperitě dotaci na opravy
šaten a sociálního zařízení. Doufám, že nám bude dotace přidělena.

Díky Petře Štěpánkové máme své facebookové stránky, na které vkládáme fotogra-
fie a důležité informace. Ten, kdo má doma nějaké starší fotky, budeme rádi, když nám
budou předány a my je rádi zveřejníme. Doufám, že letošní sezóna bude úspěšná a náš
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tým se bude držet v popředí tabulky. Dále se těšíme na hojnou účast fanoušků na našich
zápasech.

Všechny naše příznivce zveme na hodovou zábavu, která se bude konat 6.7.2013 na
fotbalovém hřišti, hrát bude kapela Předina a vstupné bude dobrovolné.

Za FC Morávia Doloplazy Petr Štěpánek

INFORMACE ZE SPOLKU MÍSTNÍ ŽENY

První naší akcí byl 22. 2. 2013 2. společenský ples. Tímto děkujeme všem, kteří nás
přišli podpořit. Plesový večer se velmi vydařil díky skupině Předina. Předtančení nám
zajistili Hanáci z Hrušky a nezamyslické maminky se skladbou Slunce, seno, hej boy...
Všechny zúčastněné potěšila bohatá tombola a výborné občerstvení. Večer se velmi vy-
dařil a mnoho hostů odcházelo v ranních hodinách společensky unavených.

Na druhý den se konala dětská diskotéka. Sál byl zaplněn do posledního místečka
dětmi. Na děti čekalo plno soutěží a tance. Na každého čekala malá odměna. Děti měly
radost také z tomboly. Tímto děkujeme všem sponzorům za podporu.

Dne 10. 3. 2013 jsme pořádali ve spolupráci s obcí besídku k MDŽ. Vystoupily děti
ze ZŠ Nezamyslice, ZUŠ Brodek u Prostějova a ZUŠ Nezamyslice, Nezamyslické ma-
žoretky, školička Doloplazy a paní Přibylová se synem Vojtou zahráli společně na flétnu.
Ještě jednou děkujeme všem za krásné vystoupení. Po besídce nás čekalo malé pohoš-
tění a zúčastnění si rádi zavzpomínali na dění v obci.

28. 3. 2013 se konala velikonoční dílnička pro děti. Děti si vytvořily velikonoční de-
koraci, která potěšila nejednu maminku. Dětem se tvoření moc líbilo a jejich výrobky
byly velmi originální.

Tímto děkuji za spolupráci OÚ a hasičům Doloplazy a těšíme se na další společné

akce.
Zejména by nás také potěšila větší účast místních občanů na společenských akcích.

Budeme rádi, když nás potěšíte svou návštěvou.
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Dále připravujeme:
- zájezd do Národního divadla Brna
- pálení čarodějnic
- den dětí
- ukončení školního roku
- prázdninový výlet

a mnoho dalších akcí.
Fota z akcí najdete na obecních stránkách nebo na www.mistnizeny.rajce.net.

Kateřina Dostálíková

OBČANSKÉ SDRUŽENÍ MÍSTNÍ ŽENY

Vážení spoluobčané, ráda bych Vás seznámila s další činností našeho občanského
sdružení.

Úterý 30. 4. 2013 bylo ve znamení čarodějnic. Sraz všech čarodějnic byl v 17.30

v Doloplazích u kapličky. Odtud se náš průvod přesunul k vlakové zastávce a zde si děti
zasadily ovocné stromy (tuto akci zorganizoval pan starosta ve spolupráci s obecními za-
městnanci). A pak už hurá do Poliček ke kapličce, kde byla připravená obrovská vatra.
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Před zapálením ohně si čarodějnická omladina trošku zasoutěžila a potom za přítom-
nosti místních dobrovolných hasičů vzplála vatra a byla upálena čarodějnice umně vy-
zdobená Katkou Dostálíkovou. Pak už se opékalo… Za pomoc při této akci patří náš
dík místním dobrovolným hasičům a OÚ.

Poslední akcí tohoto období bylo „Gulášení“ pořádané DD ORION Němčice na Hané
v Kladkách ve středu 8.5.2013. Doloplazáků byla 15-ti členná skupina, počasí nám přálo
a výsledky byly skvělé. V kategorii guláš – dospělí bylo družstvo ve složení Katka
a Kája Dostálíkovy, Lucka a Anička Pazderovy a Adélka Césarová na druhém místě.
V negulášové kategorii- dospělí se se Zámeckou směsí na prvním místě umístilo druž-
stvo ve složení Tom a Vojta Přibylovi, Jirka Doležel a Dana Sypková. Z výše uvede-
ných kuchařek Katky a Lucky se staly mediální hvězdy. Ve čtvrtečním vydání
Prostějovského týdne jim patřila titulní strana.

Na závěr ještě velký úspěch a naše ještě větší radost z toho, že jsme uspěly se žádostí
o dotaci na krajském úřadu v Olomouci.

Dana Sypková

STEZKA VŠESTRANNOSTI

Na konci dubna, v sobotu 27. 4. 2013 odpoledne, uspořádali naši hasiči Stezku vše-
strannosti. Datum bylo vybráno záměrně – tato akce se váže k výročí osvobození obce
(ať už rumunskou nebo ruskou armádou), což je na konci dubna. Jistě jste si někteří
všimli, že pan starosta se zástupci hasičů pokládal 30.4. kytice k pomníkům padlých.
Ne všechny tam však zůstaly…

Začátek akce nám zpestřila „svatba“. Novomanželé se přišli fotit do zámeckého parku
a asi byli překvapeni, kolik lidí se zrovna v tu chvíli po parku pohybuje. Nakonec se děti
vyfotily s nevěstou, nevěsta a ženich budou mít zase fotky při různých hasičsko-bran-
ných disciplínách (většinu toho dokonce Karel B. zachytil foťákem, tak se můžete po-
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dívat na „rajče“). Počasí nám přálo, a i když to tak dopoledne při přípravách ještě ne-
vypadalo, bylo teplo a sluníčko svítilo.

Zahájení bylo jako „na cvičišti“ - hezky do řady a s hlášením, povely „pozor- pohov“
jen lítaly. A pak už hurá na trať. Každý dostal kartičku se jménem, musel oznámit své

„krycí jméno“, namaskovat si obličej
(nebo mu „byl namaskován“) a mohl
startovat. Překonání překážky (žebříku),
hod šipkami do terče, střelba ze vzdu-
chovky na panáčky, šplh po svislém
laně, přechod po vodorovném laně,
„malý hasičský útok“, hod míčkem na
cíl, trefování cíle koulením kovových
koulí na petanque - tyto disciplíny mu-
seli všichni absolvovat a také absolvo-
vali. Na všechny čekala malá sladká
odměna a občerstvení v podobě vla-
stnoručně opečeného špekáčku.

Do soutěží se zapojily nejen
místní děti, ale i děti „z kulturáku“ (byla
tam oslava). Co říci na závěr? Myslím,
že se akce dětem líbila a že se dosta-
tečně „vyřádily“. A také si myslím, že je
dobře, že i tato generace dětí má mož-
nost vyzkoušet si někdy třeba střelbu ze
vzduchovky, šplh na laně nebo hod na
cíl. A navíc v příjemném prostředí zá-
meckého parku.

Takže velké poděkování patří hasičům (ti se
navíc ještě dopoledne účastnili hasičského ná-
mětového cvičení ve víceměřickém Domově
u rybníka) a všem, kteří tuto akci pro děti zor-
ganizovali.

Hana Žurowská
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Nejmladší občánci naší obce: Vojtěch Kocourek
Nela Kocourková
Jaroslav Golis

U příležitosti životního jubilea zástupci SPOZ, obce a pan starosta
navštívili tyto občany:

pana Ladislava Šnevajse
paní Jaroslavu Čížkovou
paní Boženu Kubíkovou
paní Jiřinu Buriánkovou
paní Věru Tesařovou

Všem jubilantům ještě jednou gratulujeme.

Natálka Němečková s maminkou a babičkou Toníček Kovář i jeho sestry už u nás nebydlí

Tátové Petr a Josef Kocourkovi se svými potomky Sestřička a sestřenice Kocourkovy s malým Vojtíškem

Nezbytný přípitek s paní Jaroslavou Čížkovou Pan Ladislav Šnevajs

Přípitek s paní Věrou Tesařovou Přípitek s paní Jiřinou Buriánkovou

Gratulace paní Boženě Kubíkové Manželé Kubíkovi (pro zajímavost - jsou spolu již
přes 60 let)
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Opustili nás:

pan Vlastimil Gregor
pan Vítězslav Haška
paní Marie Antlová
pan Jan Golis

Z VÁNOČNÍ BESÍDKY A POSEZENÍ SENIORŮ
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VÍTE, ŽE…
… do toalet byste neměli vhazovat vlhčené kapesníčky? Protože tyto kapesníčky se
nerozkládají, ucpávají čerpadla v přečerpávací stanici v Poličkách a následně tato čer-
padla neplní funkci přečerpávání poličského septiku do ČOV. Kapesníčky z Doloplaz
ucpávají česlo a hlavní čerpadlo přímo na čističce. Dávejte, prosím, proto tento typ ka-
pesníčků a ubrousků do komunálního odpadu.

… v příštím roce oslaví naše obec 660 let od svého založení (první písemné zmínky
o obci Doloplazy)? Připravujeme Sjezd rodáků a Zastupitelstvo obce pověřilo p. Špačka
přípravou knihy o Doloplazích a Poličkách. Společně s touto akcí by proběhly i oslavy
90 let od založení SDH Doloplazy. Další, kdo bude v příštím roce slavit významné vý-
ročí, je naše mateřská škola (dříve základní škola). Jelikož na toto setkání rodáků a oslavy
obce budeme zvát rodáky a přátele obce a ne na všechny máme kontakty, budeme se
snažit získat co nejvíce kontaktů od Vás, našich občanů.

… spolek Místní ženy připravuje 31. 5. 2013 dětské odpoledne (u příležitosti oslav
dětského dne)?

… další akcí připravovanou spolkem Místní ženy bude 29.6.2013 zájezd do Ko-
přivnice (muzeum automobilů) a ZOO Ostrava?

… se objevila myšlenka uspo-
řádat hodový zápas Muži
x Ženy? Tímto žádáme místní
dívky a ženy, aby se přihlásili
Renči Jančekové nebo na obec-
ním úřadě. První přihlášená bude
kapitánka…

… bobři stále pracují? Běžte se
podívat třeba dozadu k rybní-
kům…

… na rybníce zahnízdil labutí

pár? Uvidíme, s kolika mladými se nám
později pochlubí…

… starosta obce by rád ve spolupráci
s občany místní části Poličky obnovil
tradici pěkných poličských hodů? Osloví
Poličáky se svým návrhem.

… i v letošním roce nám paní Bárková
z Vyškova věnovala sponzorský dar ve
výši 5.000,- Kč na Olympiádu MŠ nebo
jinou akci pořádanou pro děti? Děkujeme
mnohokrát.

… budeme moc rádi, když nám zase ně-
kteří z vás vypěstujete dýně? Vyrábíme
z nich pak „v předdušičkovém období“
strašidelné dýně, kterými osvětlujeme
cestu a stanoviště při akci „Posviťme si na
strašidla“. Už teď předem děkujeme.

... Michaela Vopršalová z naší obce se dostala do finále Česko zpívá 2013? Tato
mladá zpěvačka, kterou jsme mohli slyšet i u nás
např. na posledním rezsvěcení vánočního stromu,
získala cenu diváků a u poroty se umístila na
3. místě. Chcete-li, můžete se podívat na její vy-
stoupení na Youtube.com - Česko zpívá 2013 fi-
nále. Michaele moc k jejímu úspěchu gratulujeme.

… potřebujete-li zjistit různá telefonní čísla
v případech poruch či získání jiných informací
o službách, které užíváte (např. u firem RWE,
E.on, Moravská vodárenská atd.), najdete je přímo
na zaslaných fakturách?

… České dráhy stanice Nezamyslice mají ope-
rátorku, která Vám podá informace o odjezdech
či zpoždění vlaků? Nevíte-li, zda vlak skutečně po-
jede, zda není výluka nebo zpoždění nebo chcete
získat jiné informace týkající se vlaků, můžete volat
na tel.č. 972 732 495 nebo 972 732 101. Tam by
Vám měli potřebné informace sdělit.

… přibyly v naší obci kontejnery na bioodpad? Odpady třídíme, a to je dobře. Snad

V roce 2013 vzpomínáme řadu výročí

1348 665 let první písemné zmínky o Poličkách
1848 165 let založení cukrovaru
1883 130 let zahájení vyučování v místní škole
1923 90 let nová škola
1927 85 let zastávka železnice

Vítězové finále Česko zpívá 2013", vlevo
Michaela Vopršalová
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jen těch krabic od nápojů, které se dávají do stejných kontejnerů jako plasty, by mohlo
být více. A do bioodpadu nedávejte, prosím, silné větve. Správně by tam měly být jen
větve do průměru 0,5 cm, silnější pouze naštěpované. Více o odpadech najdete v přilo-
ženém letáku.

A VÍTE, ŽE MAŽORETKY BABYORIONKY
POSTOUPILY LETOS DO FINÁLE ČESKÉ REPUBLIKY?
Mažoretky Babyorinky, které cvičí dvakrát týdně v kulturním domě v Doloplazích

pod vedením slečny Nikoly Běhalové, získaly v letošním roce řadu ocenění. Jeden
z úspěchů byl 11. 5. 2013 ve finálovém kole soutěže IMC (International Majorettes Com-
petition) v Dubňanech, kde získaly 1. místo s hůlkou a 3. místo s pom-pomy (třásněmi)
a 1. místo s malou formací, kde cvičí pouze 7 děvčat.

Snad největší úspěch, ze kterého mají děvčata obrovskou radost, je umístění v sou-
těži Mistrovství Moravy, která se konala 18. 5.2013 ve Vyškově. Odtud si mažoretky
odvezly tituly 2. vícemistr Moravy s hůlkou a 2. vícemistr Moravy s pompomy (třás-
němi). Jak jsme zjistili, je to největší úspěch, který kdy vůbec mažoretky z DDM Orion
získaly a všichni mají z úspěchu velikánkou radost. Díky této soutěži ve Vyškově po-
stoupí tyto malé mažoretky do finále Mistrovství České republiky do Jaroměře, které se
bude konat 1. - 2. 6. 2013. Jistě se budou holky i v těch poslední ch dnech před soutěží
pečlivě připravovat a snažit se, aby se jim i na republikovém finále podařilo vystoupit
co nejlépe. Nebude to sice jednoduché, ale máme jim prý držet pěsti a kdo by měl chuť
a zájem, může děvčata přijet podpořit přímo na soutěž. Takže hodně úspěchů!

POZNÁTE JE?


